
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 Voorzitter Bleker opent de vergadering, heet iedereen welkom en doet melding van de 
afwezigen.   

Het is vandaag de laatste AB vergadering voor Jon Hermans. Dank (incl. bloemetje) 
namens de voorzitter voor alles wat zij de afgelopen jaren voor de VRT gedaan heeft!  

 

   

B Mededelingen  

 1 Stavaza OEK, CNO 

Hans Broekhuizen geeft kort de stand van zaken door. Vorige week is de Twentse 
regietafel geweest. De CdK was hierbij aanwezig. Dankzij een spurt in de afgelopen 
weken halen we de Twentse opgave.  
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Dhr. Wevers  

- Versterkingsgelden/contourennota. 12 oktober komt hierover een notitie 
in het AB.  

- Drones. Volgende week is de primeur in Glanerbrug waar met de eerste 
drone gevlogen wordt. Deze drone is gestationeerd op het dak van de 
kazerne en heeft een bepekt vliegbereik. 

- Extreem weer. Voor het eerst gedraaid met de nieuwe meldkamer en dit 
heeft goed gewerkt. De samenwerking met de nieuwe meldkamer was 
goed. 

- Zonnepanelen. Hierover is een memo naar de burgemeesters verzonden. 
Voor brand en zonnepanelen zijn allerlei procedures. Nu wachten we het 
onderzoek in Arnhem en de uitkomsten daarvan even af.  

- Gebiedsgerichte opkomsttijden. Hier zit een kleine verandering aan te 
komen. Een kleine wijziging in het dekkingsplan komt in het bestuur terug. 
Rob Welten geeft aan hiervan te weten en gaat zijn raad informeren 
voorafgaande aan het AB. 

 

 3 Dhr. Welman, financieel beeld 2023 

Dit jaar hebben we te maken met flinke financiële CAO-effecten. Dit jaar ontvangen 
we gelden vanuit de contourennota en deze maken we waarschijnlijk niet geheel op. 
Bekeken wordt of deze gelden ingezet mogen worden voor dekking van de tekorten 
2023. Hier komen we dit najaar met een voorstel op terug. Hier ligt ook een link met 
de zienswijze van Borne. 

 

 4 Dhr. Rozendom, Covid 

Miv juli zijn alle Covid-maatregelen van de baan. Dit najaar volgt een 
vaccinatieronde. Corona blijft nog wel onder ons. Daarom wordt er nog steeds 
gemonitord (meldingen en rioolwater). Er is een voorstel in voorbereiding om het 
kernteam Covid te stoppen. Binnen de GGD komt Corona nu in de lijnorganisatie te 
liggen. 
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C Verslag en actielijst AB VRT 20 april 2023  

  Verslag wordt vastgesteld. Akkoord met actielijst.  

    

D Ingekomen stukken  

  Geen vragen/opmerkingen.  

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Jaarrekening 2022, incl. accountantsverslag 

Patrick Welman geeft een toelichting. De goedkeurende accountantsverklaring is 
binnen. Er is een gesprek met de accountant hierover geweest, waar ook de 
burgemeesters Pierik en Joosten bij aanwezig waren. Dit is een prettig construct zo. 
De accountant heeft (uiteraard) nog wel enkele aandachtspunten meegegeven, o.a. 
de verlofregistratie. Het weerstandsvermogen is broos, maar dit is een bekend 
gegeven en hier kiezen we bewust voor. 

Rob Welten geeft aan dat een vraag van de raad van Haaksbergen is waar de 
accenten bij welke organisaties mbt Zorgfraude liggen (verschillende organisaties, 
bestemmingsreserve). Patrick Welman zegt toe dat hier een memo over opgesteld 
zal worden hoe dit nu precies in elkaar zit.  

Besluit: akkoord met voorstel. 

 

 2 Begroting 2024, incl. zienswijzen 

Patrick Welman geeft een toelichting. De begroting kent een flinke stijging, mn door 
CAO-effecten. Deze zijn netjes verwerkt. Er zijn enkele zienswijzen ontvangen. 
Almelo mbt de WOO. Deze vullen we in.  

Enschede mbt loon- en prijsindex. Mocht deze loon- en prijsindex veranderen dan 
geven we dit een plek dus hier houden we rekening mee. 

Borne mbt uitwerking effecten contourennota. Dit wordt meegenomen in het voorstel 
voor het AB dit najaar. 

Wierden mbt mogelijkheid gesprek over financiën/teken indien nodig. Ruimte voor 
een gesprek is er uiteraard altijd.  

Haaksbergen mbt Zorgfraude. Deze is bij agendapunt E1 beantwoord.   

Jon Hermans geeft in aanvulling op de zienswijze van Wierden aan dat dit binnen 
meerdere raden (en GR-en) leeft. Mocht dit breed aan de orde zijn dan zal het goed 
zijn hier een gesprek over te voeren. Patrick Welman onderkent dit volledig en dit is 
ook wat hij bedoelde zojuist.     

Besluit: akkoord met voorstel. 

 

 3 Oprichting waarborgfonds veiligheidsregio’s 

Geen vragen/opmerkingen. 

Besluit: akkoord met voorstel.  

 

 4 Memo spoorveiligheid 

Sander Schelberg geeft een toelichting. Het vervoer over het spoor neemt toe. We 
hebben iets afgesproken en dit wordt nu stelselmatig overschreden. Hiervoor gaan 
we naar het ministerie dat dit wat ons betreft eindig is. Ook zullen we via risico-
communicatie de zelfredzaamheid proberen te vergroten voor mensen die rond het 
spoor wonen/werken/verblijven.  

Doreth Tigchelaar geeft haar dank hiervoor. Daarmee kan dit punt van de actielijst 
af. Dit punt baart haar zorgen. Ze heeft hiervoor de staatssecretaris op bezoek 
gehad. Jan Pierik geeft aan dat risico-communicatie een mooi instrument is, maar hij 
heeft ook goede ervaringen met ontruimingsoefeningen. Dat doet Borne met 
appartementencomplexen die kort op het spoor staan. Jon Hermans geeft aan ooit 
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vanuit de VRT naar Hamburg te zijn geweest voor een werkbezoek. Daar was een 
bijzondere constructie mbt wonen in laag gebied, nl. dat mensen daar mochten gaan 
wonen, maar zichzelf dan wel moesten kunnen redden, aandacht voor veiligheid 
hadden, etc. Ze raadt aan om daar als vr eens naar toe te gaan.  

Sander Schelberg dankt voor de ingebrachte ideeën. 

Besluit: akkoord met voorstel. 

 5 Eindadvies Uniform Kwaliteitsniveau BZ (incl. CC) 

Jan Eshuis geeft een toelichting. Nav de evaluatie van de Wet Vr is door de 
commissie Müller verschillende maatregelen voorgesteld. Twente gold daarbij als 
een goed voorbeeld. Daarom is de impact voor Twente ook niet zo groot. Overal is 
input opgehaald voor dit stuk en nu ligt het bij de AB’s met de vraag in te stemmen. 
Vanuit de vergadering komen er geen vragen. 

Besluit: akkoord met voorstel.  

 

 6 Vergaderschema 2024 

Geen vragen/opmerkingen. Vergaderschema is vastgesteld. 

 

    

F Ter kennisgeving   

 -   

   

G Rondvraag 

Voorzitter: vraagt of er vrijwilligers zijn die willen meedenken met de invulling en het 
programma van de 2-daagse voor het bestuur in november. De burgemeesters Kroon, 
Pierik en Welman steken hiervoor hun vinger op.  

 

   

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering.   

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 12 oktober 2023 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H. Meuleman                                                                R.W. Bleker 

 

 


